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INTERPELACJA 
Dotyczy: separatorów między jezdnią a trampasem na ulicy Limanowskiego 

 Szanowna Pani Prezydent, 

Łódzkie tramwaje są jednymi z najwolniejszych w całej Polsce, w dużej mierze na fatalnie ustawioną 
sygnalizację świetlną promującą transportu indywidualny oraz brak małych usprawnień dla zbiorkomu. 
Opóźnieniom w wielu miejscach można zapobiegać stosując całkiem niewielkie zmiany.  

Na ulicy Limanowskiego między Zachodnią a Rybną wielokrotnie dochodzi do zablokowania możliwości 
przejazdu tramwaju przez samochody, które „przedłużają” sobie drugi pas, wjeżdżając na torowisko  
i uniemożliwiając przejazd tramwajowi na przystanek, przez co zdarza się że linie 2 i 5 muszą czekać kolejną 
zmianę świateł, by przejechać przez skrzyżowanie. 

Niniejszym, uprzejmie proszę o zamontowanie separatorów po południowej stronie torowiska  
na Limanowskiego między Rybną a Zachodnią (do krawędzi peronu przystankowego). Montaż ok. 65 mb 
separatorów usprawni przejazd tramwajów i zminimalizuje opóźnienia na tym odcinku powodowane przez 
niesubordynację kierowców.  

Na marginesie pragnę zauważyć, że wydzielenie trampasa na Limanowskiego między Zachodnią  
a Hipoteczną miało odbyć się już w 2020 roku. Proszę o przedstawienie przyczyn, z powodu których nie 
wykonano tych prac oraz informację o tym, czy i kiedy przewiduje się pełne wydzielenie trampasa na 
Limanowskiego, co szczególnie istotne jest w kontekście planowanych objazdów ze względu na wstrzymanie 
ruchu na al. Włókniarzy. 

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




